

KRITERIA PENILAIAN / PENJURIAN KATEGORI D (ANUGERAH MENTOR KEUSAHAWANAN TERBAIK)

NO.	KRITERIA	MARKAH (%)
1.	<p>Impak Mentor Kepada Mentee</p> <p>1.1 Sumbangan mentor terhadap pencapaian ciri dan aspirasi keusahawanan mentee dan pengalaman yang telah dikongsikan oleh mentor kepada mentee?</p> <p>1.2 Bagaimanakah perkongsian idea dan maklumat terkini yang dimiliki oleh mentor dapat memberikan nilai ditambah kepada mentee dari segi:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Tingkah laku positif yang membantu ciri keusahawanan mentee ii. Kerjaya mentee dalam bidang keusahawanan iii. Cabaran dalam mencapai aspirasi keusahawanan <p>1.3 Kaedah yang digunakan oleh mentor untuk menilai impak perkhidmatan yang telah diberikan kepada mentee.</p>	<p align="center">10%</p> <p align="center">10%</p> <p align="center">10%</p> <p align="right">Jumlah: 30%</p>
2.	<p>Sumbangan dan Impak Mentor Terhadap Sokongan oleh Pihak Institusi</p> <p>2.1 Bagaimanakah mentor menyokong visi keusahawanan institusi dan apakah cara mentor menyumbang dan mempengaruhi polisi dan aplikasi keusahawanan?</p> <p>2.2 Bagaimanakah mentor menggalakkan mentee untuk memulakan perniagaan dan memaksimumkan potensi keusahawanan mereka?</p> <p>2.3 Bagaimana mentor ini menjadi contoh dan menyokong kakitangan lain serta membantu mencorakkan pembangunan masa depan institusi?</p>	<p align="center">10%</p> <p align="center">10%</p> <p align="center">10%</p> <p align="right">Jumlah: 30%</p>
3.	<p>Personaliti dan Teknik yang Digunakan oleh Mentor</p> <p>3.1 Bagaimana mentor menambah dan memperbaiki skil pembimbingan mereka dan bagaimanakah prestasi dan pencapaian mereka ini diukur?</p> <p>3.2 Sejauh manakah aspirasi mentor menjadi pemangkin kejayaan mentee dalam keusahawanan?</p> <p>3.3 Bagaimana mentor mempamerkan kebolehan mereka dalam mengaplikasikan cara fikir dan tindakan yang bercirikan keusahawanan melalui pembimbingan mereka?</p>	<p align="center">6%</p> <p align="center">7%</p> <p align="center">7%</p> <p align="right">Jumlah: 20%</p>

NO.	KRITERIA	MARKAH (%)
4.	<p>Skala dan Skop Aktiviti</p> <p>4.1 Berapa ramai mentee yang dibimbing oleh mentor? Adakah mereka ini daripada kategori tertentu? Apakah tahap penglibatan dan sokongan yang diberikan oleh mentor kepada mentee mereka?</p> <p>4.2 Bagaimana mentor mewujudkan peluang baharu kepada mentee, melangkaui pengalaman mentor sendiri?</p> <p>4.3 Bagaimana mentor membantu dalam mengembangkan rangkaian profesional mentee?</p>	<p>7%</p> <p>7%</p> <p>6%</p> <p>Jumlah: 20%</p>